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BRM.0002.70.2024 
 
 
 

Protokół Nr LXX / 24 
z LXX sesji Rady Miejskiej w Rynie 

odbytej w dniu 27 marca 2024 roku 
 

 
Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy przy ul. Ratuszowej 2 w Rynie   
w godz.13:00 do 13:41.  
 
W obradach uczestniczyli: 
 
-     Radni Rady Miejskiej  
-     Burmistrz MiG  - Jarosław Filipek      
-     Sekretarz Gminy  - Monika Chyła 
-     Skarbnik Gminy  - Agnieszka Kozłowska–Budka 
-     Marta Dąbrowska  - Dyrektor RPEKiT 
-     Ewa Modzelewska  - Kierownik MGOPS 
-     Barbara Szulc  - Dyrektor ZSP w Rynie 
-     Juliusz Leczycki  - Prezes PGKiM  
-     Paulina Żmijewska  - Pracownik Gminy 
-     Beata Bartnik  - Stowarzyszenie Lokalna Grupa Rybacka 
 
 
 
 
                                  Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji w dniu 27 lutego 2024r. oraz protokołu z sesji w dniu 11 marca 2024r. 
4. Przedstawienie działalności Stowarzyszenia Lokalna Grupa Rybacka Wielkie Jeziora Mazurskie 

podejmowane w 2023 roku.  
5. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie   

między sesjami. 
6. Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między sesjami.  
7. Sprawozdanie z działalności w 2023 roku: 

1/ Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 
2/ Regionalnego Parku Edukacji, Kultury i Turystyki  
3/ Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

8. Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji w Giżycku. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obejmującego działkę o numerze ewidencyjnym nr 101/44, obręb Rybical, gmina Ryn. Druk 1 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego przy ul. Szkolnej i ul. Ratuszowej. Druk 2 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Analizy zmian w zagospodarowaniu przestrzennym Miasta i 

Gminy Ryn i oceny aktualności miejscowych planów (kadencja 2024-2027)”. Druk 3 
12. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości niezabudowanej   

oznaczonej nr 391/2, położonej w obrębie Szymonka, gmina Ryn. Druk 4 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Ryn na 2024r. Druk 5 

 



2 
 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi   
Giżyckiemu. Druk 6 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Wojewodą Warmińsko –
Mazurskim w sprawie powierzenia Gminie Ryn prowadzenia zadań zleconych z zakresu administracji 
rządowej dotyczących utrzymania grobów i cmentarzy wojennych. Druk 7 dodatkowy 

16. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje. 
17. Zamknięcie posiedzenia.                           

 
 
 
 
Ad.1 Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził prawomocność obrad, 
w których uczestniczyło 11 radnych. Nieobecni: Pan K. Cybul., Pani E. Fitza., Pani J. Kryńska-Cieśla., Pan Roman 
Szewczyk. 
(W trakcie posiedzenie przybył Pan R. Szewczyk)  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
Ad.2 Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – zapytał o zmiany do porządku obrad. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poprosił o wprowadzenie dodatkowego punktu podjęcie uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Wojewodą Warmińsko –Mazurskim w sprawie powierzenia 
Gminie Ryn prowadzenia zadań zleconych z zakresu administracji rządowej dotyczących utrzymania grobów i 
cmentarzy wojennych. Druk 7 dodatkowy. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie powyższy wniosek.  
W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został przyjęty. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4  
Wyniki imienne: Zbigniew Biziewski (ZA), Beata Barbara Bojarska (ZA), Juliusz Sebastian Brant (ZA), Krzysztof 
Cybul (NIEOBECNI), Elza Natalia Fitza (NIEOBECNI), Małgorzata Jabłońska (ZA), Krzysztof Zdzisław Jarosz (ZA), 
Jolanta Danuta Kołakowska (ZA), Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla (NIEOBECNI), Andrzej Mieczkowski (ZA), 
Ireneusz Nieckarz (ZA), Władysław Nowikowski (ZA), Marta Agnieszka Owczarek (ZA), Roman Piotr Szewczyk 
(NIEOBECNI), Andrzej Zacharczyk (ZA) 
 
 
Ad.3 Przyjęcie protokołu z sesji w dniu 27 lutego 2024r. oraz protokołu z sesji w dniu 11 marca 2024r. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie protokół z sesji w dniu 27 lutego 2024r.  
W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty jednogłośnie, w obecności 11 radnych. 
 
Wyniki głosowania:  
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4  
Wyniki imienne: Zbigniew Biziewski (ZA), Beata Barbara Bojarska (ZA), Juliusz Sebastian Brant (ZA), Krzysztof 
Cybul (NIEOBECNI), Elza Natalia Fitza (NIEOBECNI), Małgorzata Jabłońska (ZA), Krzysztof Zdzisław Jarosz (ZA), 
Jolanta Danuta Kołakowska (ZA), Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla (NIEOBECNI), Andrzej Mieczkowski (ZA), 
Ireneusz Nieckarz (ZA), Władysław Nowikowski (ZA), Marta Agnieszka Owczarek (ZA), Roman Piotr Szewczyk 
(NIEOBECNI), Andrzej Zacharczyk (ZA) 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie protokół z sesji w dniu 11 marca 2024r.  
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W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty jednogłośnie, w obecności 11 radnych. 
 
Wyniki głosowania:  
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4  
Wyniki imienne: Zbigniew Biziewski (ZA), Beata Barbara Bojarska (ZA), Juliusz Sebastian Brant (ZA), Krzysztof 
Cybul (NIEOBECNI), Elza Natalia Fitza (NIEOBECNI), Małgorzata Jabłońska (ZA), Krzysztof Zdzisław Jarosz (ZA), 
Jolanta Danuta Kołakowska (ZA), Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla (NIEOBECNI), Andrzej Mieczkowski (ZA), 
Ireneusz Nieckarz (ZA), Władysław Nowikowski (ZA), Marta Agnieszka Owczarek (ZA), Roman Piotr Szewczyk 
(NIEOBECNI), Andrzej Zacharczyk (ZA) 
 
Ad.4 Przedstawienie działalności Stowarzyszenia Lokalna Grupa Rybacka Wielkie Jeziora Mazurskie 
podejmowane w 2023 roku. 
 
Pani B. Bartnik – Stowarzyszenie Lokalna Grupa Rybacka – jestem zastępcą dyrektora Biura Lokalnej Grupy 
Rybackiej Wielkiej Jeziora Mazurskie. Nasza siedziba mieści się w miejscowości Ogonki. Tak jak powiedział Pan 
Przewodniczący, będziemy dzisiaj przedstawiać założenia i działania podejmowane w poprzednim roku. W 
poprzednim roku wdrażaliśmy lokalną strategię rozwoju na lata 2016-2023, która była finansowana z dwóch 
programów. Program rozwoju obszarów wiejskich i program rybactwo i morze. Nasza strategia obejmowała 
też obszar państwa gminy, stąd moja dzisiejsza obecność. Strategia obejmowała siedemnaście ponad 
milionów, w tym z programu rozwoju obszarów wiejskich 9 milionów i z programu operacyjnego rybactwo i 
morza 8 milionów. Strategia realizowała trzy cele. Po pierwsze cel ogólny podniesienie jakości życia 
mieszkańców i warunków funkcjonowania podmiotów gospodarczych. Cel przeznaczony głównie dla sektora i 
jednostek finansów publicznych. Cel drugi, wzrost konkurencyjności lokalnej gospodarki i liczba atrakcyjnych 
miejsc pracy skierowanych w szczególności dla przedsiębiorców i osób, które chcą podjąć działalność 
gospodarczą, cel trzeci, zaktywizowanie i zintegrowanie zasobów społeczeństw w regionu. Cel adresowany dla 
organizacji pozarządowych. W latach 2016-2023 ogłosiliśmy łącznie 31 konkursów, z tym z programu rozwoju 
obszaru wiejskich 12, z programu operacyjnego rybactwo i morze 8, a także były to projekty grantowe 
adresowane dla głównie organizacji pozarządowych i jednostek sektora finansów publicznych 11. W tym czasie 
liczba złożonych wniosków to 495 pozytywnie zweryfikowanych, czyli tych wniosków, które zostały złożone w 
miejscu, w czasie i w odpowiedzi na nasze konkursy zakwalifikowanych do dalszego etapu to 476, które zostały 
wybrane do dofinansowania 380, ale te, które mieściły się w limicie środków, które mieliśmy do dyspozycji w 
ramach danego naboru to tylko 262. Każdy nasz konkurs miał określoną pulę środków, no i niestety tylko do tej 
puli środków mogliśmy wybierać projekty. Liczba zawartych umów to jest 221, z czego 15 umów uległo 
rozwiązaniu z różnych przyczyn. W naszej organizacji zostało wywołane takie ciało rada, która ocenia złożone 
projekty i w tym czasie miała dużo pracy. Posiedzeń, które odbyło się, to było aż 78. Liczba wydanych opinii 
elektronicznych w przypadku zmiany umów pomiędzy beneficjentem, czyli już osobą bądź podmiotu, który 
podpisał umowę z samorządem województwa było 74, a liczba złożonych protestów, czyli tych osób, które nie 
zgadzały się z dokonaną oceną to tylko 29. Jeśli porównamy z liczbą złożonych wniosków prawie 500, no to 29 
nie jest wcale taką dużą liczbą. Wnioski z Gminy Ryn mamy z sektora publicznego, społecznego, gospodarczego 
i na samym końcu podpisanych umów. Sektor publiczny, liczba złożonych wniosków 8, zawartych umów 2, 
społeczny 5, zawartych umów 1, gospodarczy 22 wnioski. Zostało złożonych tylko dwie zawarte umowy. 
Wnioski złożone przez sektor publiczny z gminy Ryn to w 2019 roku adaptacja pomieszczeń piwnicznych w 
Rynie za 140 tysięcy i modernizacja i wyposażenie istniejącego lokalu przy ulicy Plac Wolności 9 w Rynie. 
Dodatkowo nasza organizacja i bliźniacza organizacja, w której obecnie też pracuję, jest w trakcie realizacji 
projektu wydanie albumu Powiat Giżycki. Wnioskodawcą jest Związek Stowarzyszeń LGD9, kwota projektu to 
60 tysięcy. W ramach tego projektu uaktualniony zostanie album, który wydał Powiat Giżycki jakiś czas temu o 
nowe fotografie, interaktywne linki. Album jest już w końcowej fazie przed drukiem. Mamy nadzieję, że w 
przyszłym miesiącu już będzie dostępny. Dodatkowo nasza organizacja w zeszłym roku realizowała projekt 
rozwój Północnego Szlaku Rybackiego poprzez budowę dwóch budynków do obsługi plaży, kąpieliska i 
przystani. Te budynki powstały w gminie Pozezdrze oraz Kruklanki. Wkład własny finansowy gmin to było 80 
tysięcy. Poziom dofinansowania prawie 70%. Cały projekt ponad 600 tysięcy. Chcieliśmy w ramach tego 
projektu uruchomić nowy produkt turystyczny polegający na organizacji spływów kajakowych rzeką Sabiną. 
Tutaj wizualizacja tego, co już jest, czyli dwóch budynków, zakupiliśmy też kajaki, przyczepkę oraz samochód 
do ciągania kajaków. Dodatkowo w zeszłym roku realizowaliśmy projekt ,,Zmiana systemowa w Twojej 
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organizacji”, statut księgowy środków fundraising. Projekt trzyletni, dofinansowany z Narodowego Instytutu 
Wolności. Budżet projektu to prawie 400 tysięcy złotych. W ramach tego projektu odbywało się indywidualne 
doradztwo dla organizacji pozarządowych, opracowane zostały strategie fundraisingowe, wdrożenie przepisów 
RODO. Nastąpiło dla 14 organizacji pozarządowych, odbyły się specjalistyczne szkolenia, konkurs Dobre 
Praktyki z zakresu fundraisingu z ciekawymi nagrodami dla organizacji, a także wyjazdy studyjne. W ramach 
tego projektu udzielono ponad 400 doradztw ogólnych, prawie 300 doradztw księgowych, zmieniono 30 
statusów dla organizacji pozarządowych, przeprowadzono 20 spotkań animacyjnych, powstało 14 strategii 
fundraisingowych, wdrożono 6 kampanii fundraisingowych, czyli te organizacje, które opracowywały strategię 
mogły rzeczywiście poczuć jak pozyskiwać środki finansowe i nasz specjalista pomagał te środki pozyskać. 
Przygotowano 14 polityk bezpieczeństwa, wydano e-biuletyny, a także umieszczone informacje na stronie 
internetowej. W zeszłym roku również przygotowywaliśmy się do opracowania nowej lokalnej strategii 
rozwoju na przyszły okres, czyli na te lata 2023-2029. Wnioskowaliśmy, pozyskaliśmy ponad 2 miliony euro z 
czego na wdrażanie to miliony siedemset pięćdziesiąt. Kwota ta została uzależniona od liczby mieszkańców 
zamieszkujących obszar dziewięciu gmin, czyli powiat giżycki, powiat węgorzewski i gmina Srokowo. 11 grudnia 
zeszłego roku została podpisana umowa na wdrażanie i co nas czeka? Po pierwsze mamy, określiliśmy trzy cele 
ogólne. Po pierwsze rozwój przedsiębiorczości, w tym biogospodarki lub zielonej gospodarki. Tutaj będą 
organizowane konkursy dla osób, które chcą podjąć działalność gospodarczą i podmiotów gospodarczych, 
które chcą pozyskać środki na rozwój. Drugi cel poprawa dostępu do małej infrastruktury publicznej to dla 
jednostek sektora finansów publicznych. A trzeci cel włączenie społecznych seniorów, ludzi młodych w 
niekorzystnej sytuacji to głównie środki dla organizacji pozarządowych. Dodatkowo nasza organizacja weszła w 
partnerstwo ze Stowarzyszeniem Lokalna Grupa Działania Mazurskie Morze i wspólnie utworzyliśmy lokalną 
grupę rybacką Mazury, by pozyskiwać środki z Europejskiego Funduszu Morskiego i Rybackiego. Tak wygląda 
obszar tej lokalnej grupy rybackiej. Składa się ona z siedemnastu samorządów z tych dwóch obszarów, czyli z 
naszej lokalnej grupy rybackiej włączona została tutaj do partnerstwa gmina Giżycko, Kruklanki, Miłki, 
Pozezdrze, Ryn, Węgorzewo i Wydminy. Z terenu Mazurskiego Morza gminy Orzysz, Pisz, Ruciane Nida, Piecki, 
Mikołajki, a także rozszerzony został obszar o Sorkwity, Mrągowo, Świętajno, Stare Juchy i Ełk. Na ten moment 
w lokalnej grupie rybackiej Mazury liczba członków to 55, sektor publiczny 18, gospodarczy 18 i społeczny 19. 
Odbyły się również spotkania informacyjne związane z pozyskiwaniem środków z programu Europejskie 
Fundusze dla Rybactwa, które odbyły się na przestrzeni maj-grudzień w każdym samorządzie. Proponowane 
cele tej lokalnej strategii to m.in. ochrona i odbudowa naturalnych ekosystemów i różnorodności 
środowiskowej w celu przeciwdziałania zmianom klimatu i zwalczania negatywnego wpływu działalności 
człowieka na środowisko naturalne i ekosystemy. Następnie proponujemy promowanie i rozwijanie 
dziedzictwa kulturowego i tradycji obszarów rybackich, a także rozwijanie zrównoważonej niebieskiej 
gospodarki. Pracujemy też cały czas intensywnie nad wspólną strategią rozwoju dla naszego obszaru, dlatego 
zachęcamy do wypełnienia ankiety na stronie lokalnej grupy rybackiej Mazury. Ona jest aktywna. Pozyskane 
też zostały środki na wsparcie przygotowawcze na opracowanie tej strategii przez lokalną grupę rybacką 
Mazury w kwocie 25 tysięcy. Wniosek został złożony, pozytywnie oceniony. Czekamy tutaj na podpisanie 
umowy o dofinansowanie. Lokalna grupa rybacka Mazury ma swoją siedzibę w Orzyszu. Tutaj możecie 
Państwo znaleźć jej adres strony internetowej www.lgrmazury.pl. A nasza grupa mieści się, tak jak 
powiedziałam, w miejscowości Ogonki i nasza strona internetowa www.mazurylgr.pl. 
 
Ad.5 Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 
sesjami. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – Wpłynęło pismo kierowane do pana Burmistrza, ale do 
wiadomości radnych dotyczące naprawy nawierzchni drogi między Rybicalem a Mrówkami. Jest też tutaj w 
załączniku odpowiedź pana Burmistrza, że ta droga będzie w najbliższym czasie naprawiana, ale to było na 
początku marca. W tej chwili tutaj mam informację od pana Burmistrza, że droga została naprawiona, 
równarka jeździ już od jakiegoś czasu, więc została doprowadzana do stanu używalności. Zastanawiałem się, 
czy jeszcze w kwietniu będziemy, spotkamy się na sesji. Tutaj rozmawiałem z panem Burmistrzem jest taka 
potrzeba, żebyśmy jeszcze w kwietniu w tym składzie spotkali się raz jeszcze, mimo że będzie już po wyborach, 
ale jest potrzeba, żeby sesja się odbyła, więc w normalnym trybie sesja w kwietniu się odbędzie. 
 
Ad.6 Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między sesjami. 
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          - sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – Uchwały rady macie państwo tradycyjnie na tabletach i tak 29 lutego odbyło 
się spotkanie KZN, zgromadzenie, bo to teraz jest ten czas podsumowań i zgromadzeń walnych. Zgromadzenie 
KZN Północ. Chciałbym tylko powiedzieć, że tam się kończy nasz już projekt tego domu, bloku, który 
ewentualnie miałby powstać za stacją paliw. No i będziemy robili spotkania. Zobaczymy, czy uda się znaleźć 
osoby chętnych, które by chciały skorzystać z tego rodzaju budownictwa. 6 marca byłem w Olsztynie, 
spotkałem się z panią Dyrektor KOWR, tam się zmieniła pani Dyrektor. Chodzi nam o przejęcie działki nad 
jeziorem w celu wybudowania traktu spacerowego. Do tej pory dwa lata mieliśmy kłopoty. Nie chciano nam 
ani przekazać, ani sprzedać. W tej chwili teoretycznie przynajmniej jest wola ku temu, żeby nam przekazać ten 
teren, żebyśmy mogli przygotować projekt i zaprojektować tą ścieżkę w stronę osiedla na ulicy Ratuszowej. A 
oczywiście ciąg dalszy tego traktu spacerowego nad Jeziorem Ryńskim. W dniu 6 również odbyła się tak zwana 
odprawa policji, czyli podsumowanie roku, jeżeli chodzi o naszą policję powiatową. Odbyło się w Giżycku, 
pełniący obowiązki komendanta na razie dowódca przekazał nam informację, jak to wszystko wyglądało w 
zeszłym roku z perspektywy policji. 7 marca byłem w Olsztynie na konferencji bezpieczeństwo ruchu 
drogowego w Olsztynie. To było takie podsumowanie projektu, było wskazane, gdzie, co, jak i co możemy 
zrobić, żeby to bezpieczeństwo poprawić. 9 marca wręczyliśmy kolejne medale za długoletnie pożycie. Cieszę 
się, że to przyspiesza, cieszę się, że jest coraz więcej osób i mam nadzieję, że będzie więcej, bo są kolejne 
wnioski, więc warto uhonorować tak długoletni staż małżeński. 10 marca odbył się koncert z okazji dnia kobiet 
i dnia mężczyzn, bo teraz już takie się odbywają. Także w RPKiT, no jak zwykle koncert był super, frekwencja 
dopisała, zachęcam do uczestnictwa. 11 marca podpisaliśmy umowę na modernizację oczyszczalni ścieków, 
jest wykonawca, no myślę, nie wiem, Panie Prezesie, już tam się prace jakieś dzieją? Aha, czyli już pomału, 
pomału coś tam się ma zacząć dziać i będzie modernizowana nasza oczyszczalnia ścieków. 12 odbyło się 
zgromadzenie Mazurskiego Związku Gospodarki Odpadami, to takie też coroczne podsumowanie. Dnia 14 
marca było podpisanie kolejnej umowy na wykonanie remont drogi od ulicy Nowickiego w kierunku kolonii 
Ryn. 15 marca odbyło się spotkanie takiego sztabu kryzysowego, zorganizował je Starosta Giżycki w sprawie 
zbliżających się wtedy, jeszcze zbliżających się protestów rolniczych. Musieliśmy po prostu podjąć jakieś 
decyzje, jeżeli coś będzie zablokowane, no to jak ten ruch przekierować i tak dalej, i tak dalej. Także na 
szczęście u nas w Rynie rolnicy, oni i tak nie blokowali nam całej drogi, tylko wolno jeździli między powiedzmy 
rondem a stacją paliw. Natomiast na ten dzień akurat przenieśli się z protestem do miejscowości Komp. U nas 
nie była blokowana droga. Dnia 15 marca odbyło się walne zgromadzenie stowarzyszenia, czyli Straży Pożarnej 
w Rynie. Też zarząd dostał absolutorium, czego gratuluję jeszcze raz. Było takie podsumowanie, również 
przyjęcie planów na ten rok, jak co rok. To samo 22 marca tylko w Sterławkach Wielkich, również zarząd cały 
otrzymał absolutorium i również zostały wszystkie plany zaakceptowane przez członków stowarzyszenia. 26 
marca podpisaliśmy umowę na remont pomostów nad jeziorem Ołów, czyli na plaży. Przyjechał pan w końcu, 
bo nie można było go tam ściągnąć, ale przyjechał, podpisaliśmy umowę i pomosty najprawdopodobniej do 
końca maja będą wyremontowane. No muszą być do sezonu, bezwzględnie, ale stwierdził, że wchodzą chyba 
8, a potrzebują około dwóch miesięcy, więc myślę, że na koniec maja gdzieś te pomosty będą 
wyremontowane. No i 27 marca odbyło się walne zgromadzenie lokalnej grupy działania, czyli pani, która 
dzisiaj była i grupy rybackiej, czyli wczoraj odbyło się w Wilkasach, takie podsumowanie też całego roku. 
 
Ad.7 Sprawozdanie z działalności w 2023 roku: 

1/ Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 
2/ Regionalnego Parku Edukacji, Kultury i Turystyki  
3/ Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – Otrzymaliśmy sprawozdania z Zespołu Szkolno-Przedszkolnego, 
Regionalnego Parku Edukacji Kultury i Turystyki, Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Nie wiem, czy 
jest potrzeba, czy może ktoś z Państwa radnych ma pytania w tym punkcie, bo są szefowie tych jednostek, więc 
jeśli. Jeśli nie ma, rozumiem, że wszystko jest jasne, czytelne. 
 
Ad.8 Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji w Giżycku. 
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Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – do biura wpłynęło sprawozdanie z działalności Komendy 
Powiatowej Policji w Giżycku. Przeczytałem to sprawozdanie, muszę powiedzieć, że a Państwo musicie mi 
zaufać, że policja w Giżycku ma się dobrze, wyniki też są dobre. Od niedawna mamy nowego kierownika 
posterunku w Rynie. Jest to Aspirant Sztabowy pan Kamil Aleksiun. Są pewne niedobory kadrowe, ale pełniący 
obowiązki komendanta pan Inspektor Sławomir Ozygała robi wszystko, aby te braki uzupełnić. Jest jedna pani 
przyjęta teraz w tym naborze do policji i pani ta po odbyciu szkolenia podstawowego zostanie delegowana do 
pracy u nas w posterunku, więc będziemy mieli jedną dodatkową siłę. Tu na Komisji też Bezpieczeństwa 
rozmawialiśmy o tym, że jest też potrzeba, aby w nadchodzącym sezonie jakby wzorem lat ubiegłych uzupełnić 
skład naszego posterunku o policjantów delegowanych z oddziałów prewencji. Taki wniosek pewnie złożymy. 
Kwestia czy tych policjantów dostaniemy, ponieważ no niedobór kadrowy pewnie też jest w oddziałach 
prewencji w Olsztynie, ale myślę, że i żyję taką nadzieją, że ci policjanci dotrą, bo rzeczywiście oni są tu w 
sezonie potrzebni. 
 
Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obejmującego działkę o numerze ewidencyjnym nr 101/44, obręb Rybical, gmina Ryn. Druk 1 
 
Pani P. Żmijewska – przedstawiła projekt uchwały. Różnica między dotychczasowym planem polega na zmianie 
funkcji przeznaczenia z przystani na teren usług turystyki. Procedura została przeprowadzona zgodnie z 
obowiązującymi przepisami ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. Otrzymaliśmy wszystkie 
niezbędne uzgodnienia. Projekt planu został wyłożony do publicznego wglądu. W międzyczasie została 
przeprowadzona dyskusja publiczna i do 11 marca nie wpłynęła żadna uwaga. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – Plan był, który, tak jak pani Paulina mówiła, wykroił z części gruntu, ziemi, 
miejsce w tamtym planie, miejsce pod port taki dla jachtów. Trzeba było tam wpłynąć od strony kanału. 
Niemniej jednak właściciele zrezygnowali z tego rozwiązania. Dlatego prosili o zmianę planu. I teraz nie będzie 
tej wcinki w to miejsce, że zagospodarowany teren będzie pod turystykę. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki - 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego działkę o numerze ewidencyjnym nr 
101/44, obręb Rybical, gmina Ryn. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. w obecności 11 radnych. 
Uchwała Nr LXX/530/24 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Wyniki głosowania                                                                                                                                                                   
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4                                                            
Wyniki imienne: Zbigniew Biziewski (ZA), Beata Barbara Bojarska (ZA), Juliusz Sebastian Brant (ZA), Krzysztof 
Cybul (NIEOBECNI), Elza Natalia Fitza (NIEOBECNI), Małgorzata Jabłońska (ZA), Krzysztof Zdzisław Jarosz (ZA), 
Jolanta Danuta Kołakowska (ZA), Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla (NIEOBECNI), Andrzej Mieczkowski (ZA), 
Ireneusz Nieckarz (ZA), Władysław Nowikowski (ZA), Marta Agnieszka Owczarek (ZA), Roman Piotr Szewczyk 
(NIEOBECNI), Andrzej Zacharczyk (ZA) 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego przy ul. Szkolnej i ul. Ratuszowej. Druk 2 
 
Pani P. Żmijewska - W związku z prowadzonymi pracami nad modernizacją stacji uzdatniania wody okazało się, 
że teren przeznaczony w obecnym miejscowym planie dotyczący infrastruktury technicznej związanej z 
wodociągami należy rozszerzyć maksymalnie do granic działki 359. Uchwała intencyjna dotyczy również terenu 
przy ulicy Ratuszowej z tego względu ten teren przeznaczony jest pod budowę przyszłych garaży i na jednej z 
działek obowiązuje nieprzekraczalna linia zabudowy, która w przyszłości uniemożliwiłaby usadowienie takiego 
garażu. 
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Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki - 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego przy ul. Szkolnej i ul. Ratuszowej. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie, w obecności 11 radnych. 
Uchwała Nr LXX/531/24 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Wyniki głosowania:                                                                                                                                                               
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4                                                             
Wyniki imienne: Zbigniew Biziewski (ZA), Beata Barbara Bojarska (ZA), Juliusz Sebastian Brant (ZA), Krzysztof 
Cybul (NIEOBECNI), Elza Natalia Fitza (NIEOBECNI), Małgorzata Jabłońska (ZA), Krzysztof Zdzisław Jarosz (ZA), 
Jolanta Danuta Kołakowska (ZA), Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla (NIEOBECNI), Andrzej Mieczkowski (ZA), 
Ireneusz Nieckarz (ZA), Władysław Nowikowski (ZA), Marta Agnieszka Owczarek (ZA), Roman Piotr Szewczyk 
(NIEOBECNI), Andrzej Zacharczyk (ZA) 

 
Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Analizy zmian w zagospodarowaniu przestrzennym Miasta i 
Gminy Ryn i oceny aktualności miejscowych planów (kadencja 2024-2027)”. Druk 3 
 
 (Na posiedzenie przybył Pan R. Szewczyk, w obradach uczestniczy 12 radnych)  
 
Pani P. Żmijewska – Zgodnie z artykułem 32 ust. 2 i 3 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym 
wójt, burmistrz bądź prezydent miasta przedkłada radzie analizę zmian w zagospodarowaniu przestrzennym. 
Analiza ta opracowywana jest na podstawie dokumentów obowiązujących w danej gminie dokumentów 
planistycznych. W celu zaopiniowania analizy zostało powołane posiedzenie Miejsko-Gminnej Komisji 
Urbanistyczno-Architektonicznej i z tego, z tego posiedzenia został sporządzony protokół. W protokole tym 
komisja zwróciła uwagę na tereny, które są konieczne, aby w przyszłości sporządzić miejscowy plan. I w 
związku z tym, że teraz obowiązują przepisy przejściowe ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym i do 2026 roku gmina będzie musiała, Rada Gminy będzie musiała uchwalić Plan Ogólny dla 
Miasta i Gminy Ryn. Mam nadzieję, że te uwagi komisji będą przydatne, istotne w pracach nad Planem 
Ogólnym. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – oczywiście dokument jest obowiązkowy, musieliśmy go przygotować, ale 
rozszerzyliśmy tą analizę na tyle, żebyśmy później w planie ogólnym, o którym mówiła pani Paulina, mogli jak 
największą ilość terenów, oczywiście zgodnie ze zdrowym rozsądkiem, przeznaczyć pod inwestycje, bo jeżeli w 
tym planie nie będą umieszczone te tereny pod inwestycje, to praktycznie już nie będzie możliwe prowadzenie 
inwestycji na terenach nieobjętych tym planem. Także to będzie taki, będzie, mówimy będzie, bo jeszcze nie 
ma rozporządzeń, więc wszyscy czekamy na rozporządzenia, ale pewnie będzie taki dokument, trochę, trochę 
taki jak plan zagospodarowania przestrzennego, ale no jeżeli w tej chwili nie przewidzimy pewnych rzeczy, to 
po prostu może nas zamknąć inwestycyjnie. Dlatego tu są poszerzenia, jak zerkaliście Państwo na mapę, które 
mają nam pomóc później w opracowaniu tego planu. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – Ja mam tylko takie techniczne pytanie do pani Pauliny. Co to 
znaczy kadencja 24-27? To nie jest kadencja samorządu. 
 
Pani P. Żmijewska – odpowiedziała, to jest zakres lat po prostu, który na przyszłość, to jest dowolne ustalenie. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – No takie zostało przyjęte, że 27 oczywiście plan będzie do 26 i analiza 
ewentualnie po uchwalenie planu będzie kolejna. 
 



8 
 

Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki - 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
„Analizy zmian w zagospodarowaniu przestrzennym Miasta i Gminy Ryn i oceny aktualności miejscowych 
planów (kadencja 2024-2027)”.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie, w obecności 12 radnych. 
Uchwała Nr LXX/532/24 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3                                                             
Wyniki imienne: Zbigniew Biziewski (ZA), Beata Barbara Bojarska (ZA), Juliusz Sebastian Brant (ZA), Krzysztof 
Cybul (NIEOBECNI), Elza Natalia Fitza (NIEOBECNI), Małgorzata Jabłońska (ZA), Krzysztof Zdzisław Jarosz (ZA), 
Jolanta Danuta Kołakowska (ZA), Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla (NIEOBECNI), Andrzej Mieczkowski (ZA), 
Ireneusz Nieckarz (ZA), Władysław Nowikowski (ZA), Marta Agnieszka Owczarek (ZA), Roman Piotr Szewczyk 
(ZA), Andrzej Zacharczyk (ZA) 

 
Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości niezabudowanej oznaczonej 
nr 391/2, położonej w obrębie Szymonka, gmina Ryn. Druk 4 
 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – tak to jest teren to jest część drogi, która znajduje się obecnie w granicach 
geodezyjnej jednego właściciela i ten właściciel po prostu zwrócił się z prośbą o możliwość wykupienia tej 
drogi. Ona jest tylko tam na tamtym terenie, tylko do niego. W związku z tym, że ma plany inwestycyjne, 
chciałby te rzeczy uregulować. My nie widzimy przeciwwskazań, żeby, żeby tą drogę mu odsprzedać. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki - 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości niezabudowanej oznaczonej nr 391/2, położonej w obrębie 
Szymonka, gmina Ryn.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie, w obecności 12 radnych. 
Uchwała Nr LXX/533/24 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokółu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3                                                             
Wyniki imienne: Zbigniew Biziewski (ZA), Beata Barbara Bojarska (ZA), Juliusz Sebastian Brant (ZA), Krzysztof 
Cybul (NIEOBECNI), Elza Natalia Fitza (NIEOBECNI), Małgorzata Jabłońska (ZA), Krzysztof Zdzisław Jarosz (ZA), 
Jolanta Danuta Kołakowska (ZA), Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla (NIEOBECNI), Andrzej Mieczkowski (ZA), 
Ireneusz Nieckarz (ZA), Władysław Nowikowski (ZA), Marta Agnieszka Owczarek (ZA), Roman Piotr Szewczyk 
(ZA), Andrzej Zacharczyk (ZA) 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Ryn na 2024r. Druk 5 
 
Pani A. Kozłowska- Budka – Skarbnik – Jeśli chodzi o uchwałę w sprawie zmian budżetu na 2024 rok, to zgodnie 
z załącznikiem numer jeden plan dochodów, w planie dochodów dokonano zmian w dochodach bieżących na 
łączną kwotę 23 643 zł w czterech działach. Tutaj nie będę już szczegółowo omawiać, omówione zostało na 
komisji, jak również państwo macie na swoich tabletach. Jeśli chodzi o wydatki, to również zwiększamy o 
kwotę 23 643 zł. Do głównych zmian należą zmiany w dziale transport i łączność. Tutaj zabezpieczamy środki 
na dotacje dla powiatu giżyckiego w kwocie 59 500 zł na realizację zadania pod nazwą opracowanie 
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dokumentacji projektowej na przebudowę i rozbudowę drogi powiatowej na odcinku Ryn Stara Rudówka 
Ławki. Ławki przy drodze wojewódzkiej numer 642 zł. Kolejne główne zmiany to mają miejsce w dziale 
gospodarka mieszkaniowa. Tu zwiększamy plan wydatków majątkowych o kwotę 4,5 tysiąca. Jednocześnie 
tworząc nowe zadanie inwestycyjne pod nazwą zakup działki numer 74/13 obręb Ławki. Jest to wynik zamiany 
działek w tym obrębie. W dziale Ochrona Zdrowia w ramach środków przeznaczonych na profilaktykę 
alkoholową dokonano przesunięć z przeznaczeniem na dotację celową w kwocie 4 402 zł na zakup sprzętu do 
tenisa stołowego. Dotacja przeznaczona będzie dla Regionalnego Parku Edukacji i Kultury w Rynie. Dodatkowo 
zmian dokonano w funduszach sołeckich. Dwa sołectwa zgłosiły się z wnioskiem o przesunięcia między 
zadaniami w swoim funduszu było to, były to dwa sołectwa, to jest Słabowo i Szymonka. Pozostałe zmiany to 
są na wydatkach bieżących, przesunięcia między paragrafami, paragrafami. Jeśli chodzi o kształtowanie się 
budżetu po zmianach, to mamy dochody 57 151 331,54 zł. Wydatki stanowią kwotę 67 208 113,48 zł. Deficyt 
został bez zmian i kwota 10 056 781,94 zł. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki - 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 
budżetu Gminy Ryn na 2024r. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie, w obecności 12 radnych. 
Uchwała Nr LXX/534/24 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokółu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3                                                             
Wyniki imienne: Zbigniew Biziewski (ZA), Beata Barbara Bojarska (ZA), Juliusz Sebastian Brant (ZA), Krzysztof 
Cybul (NIEOBECNI), Elza Natalia Fitza (NIEOBECNI), Małgorzata Jabłońska (ZA), Krzysztof Zdzisław Jarosz (ZA), 
Jolanta Danuta Kołakowska (ZA), Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla (NIEOBECNI), Andrzej Mieczkowski (ZA), 
Ireneusz Nieckarz (ZA), Władysław Nowikowski (ZA), Marta Agnieszka Owczarek (ZA), Roman Piotr Szewczyk 
(ZA), Andrzej Zacharczyk (ZA) 

 
Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi 
Giżyckiemu. Druk 6 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – To jest to co mówiła pani Skarbnik. 59 tysięcy tak o ile dobrze pamiętam to są 
pieniądze na wykonanie, nasza część, połowa naszego udziału na wykonanie projektu ulicy Wiejskiej, 
Zamiejskiej. Podobną uchwałę, żeśmy podejmowali w zeszłym roku, tylko że nie udało się wykonać tego 
projektu, więc jak gdyby przechodzi ta uchwała, że ona nie może przejść z automatu, to musimy podjąć nową 
uchwałę o tych właśnie pieniążkach, które przeznaczamy na powiat giżycki. To jest tak naprawdę tylko to. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki - 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Giżyckiemu. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie, w obecności 12 radnych. 
Uchwała Nr LXX/535/24 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokółu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3                                                             
Wyniki imienne: Zbigniew Biziewski (ZA), Beata Barbara Bojarska (ZA), Juliusz Sebastian Brant (ZA), Krzysztof 
Cybul (NIEOBECNI), Elza Natalia Fitza (NIEOBECNI), Małgorzata Jabłońska (ZA), Krzysztof Zdzisław Jarosz (ZA), 
Jolanta Danuta Kołakowska (ZA), Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla (NIEOBECNI), Andrzej Mieczkowski (ZA), 
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Ireneusz Nieckarz (ZA), Władysław Nowikowski (ZA), Marta Agnieszka Owczarek (ZA), Roman Piotr Szewczyk 
(ZA), Andrzej Zacharczyk (ZA) 

 

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Wojewodą Warmińsko –
Mazurskim w sprawie powierzenia Gminie Ryn prowadzenia zadań zleconych z zakresu administracji 
rządowej dotyczących utrzymania grobów i cmentarzy wojennych. Druk 7 dodatkowy 
 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – To jest uchwała, którą tak naprawdę podejmujemy co roku. Otrzymujemy 5,5 
tysiąca od wojewody na te cmentarze. A i to się ta cena, ta stawka, kwota nie zmienia od wielu, wielu lat. 
Niemniej jednak lepsze te 5,5 tysiąca niż w ogóle. Także no nie wiem, czy tu więcej coś jeszcze mówić. To jest 
taka sama uchwała praktycznie jak co roku. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki - 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie porozumienia z Wojewodą Warmińsko –Mazurskim w sprawie powierzenia Gminie Ryn 
prowadzenia zadań zleconych z zakresu administracji rządowej dotyczących utrzymania grobów i cmentarzy 
wojennych. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie, w obecności 12 radnych. 
Uchwała Nr LXX/536/24 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokółu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3                                                             
Wyniki imienne: Zbigniew Biziewski (ZA), Beata Barbara Bojarska (ZA), Juliusz Sebastian Brant (ZA), Krzysztof 
Cybul (NIEOBECNI), Elza Natalia Fitza (NIEOBECNI), Małgorzata Jabłońska (ZA), Krzysztof Zdzisław Jarosz (ZA), 
Jolanta Danuta Kołakowska (ZA), Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla (NIEOBECNI), Andrzej Mieczkowski (ZA), 
Ireneusz Nieckarz (ZA), Władysław Nowikowski (ZA), Marta Agnieszka Owczarek (ZA), Roman Piotr Szewczyk 
(ZA), Andrzej Zacharczyk (ZA) 

Ad. 16 Sprawy różne, wolne wnioski i informacje. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – 7 kwietnia są wybory samorządowe. Bardzo wszystkich 
zachęcam do wzięcia udziału w tych wyborach, bo my decydujemy jak nasza gmina będzie wyglądała. Jak 
mówią, jak sobie pościelimy, tak przez te następne 5 lat będziemy mieli, więc zachęcam wszystkich po raz 
kolejny, żeby wziąć udział w tych wyborach. Jak ważny jest każdy głos, zapewne większość z Państwa pamięta, 
w ubiegłych wyborach w dwóch obwodach były losowania, bo kandydaci otrzymali po tyle samo głosów, więc 
no są wybory, kiedy naprawdę jednym głosem, dwoma, trzema albo tak jak tu w tym wypadku potrzeba była 
losowania, więc każdy głos jest ważny, każdy z nas ma swoje preferencje, swojego kandydata. Więc bardzo 
zachęcam do tego, aby nie pozostać obojętnym w tym dniu. Jest to niedziela, po kościele można śmiało pójść i 
zagłosować, bo moim zdaniem są to jedne z ważniejszych wyborów w całym tym szeregu wyborów, które się 
do tej pory odbyły i za niedługo będą. Bo to nas dotyczy bezpośrednio. Każde wybory nas dotyczą, ale myślę te 
samorządowe poprzez wybór radnego i burmistrza decydują o tym, jaki kształt nabierze nasza gmina. I zanim 
zakończę sesję, szanowni Państwo, święta Wielkiej Nocy według jednych ważniejsze jak Bożego Narodzenia, 
według innych nie. Życzę Państwu mokrego dyngusa, żeby przy tym stole świątecznym nikogo z bliskich nie 
zabrakło i wszystkiego dobrego na te nadchodzące święta. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – chciałbym się dołączyć do tych życzeń. Przede wszystkim spokojnych życzę 
Państwu tych świąt. Potrzeba nam wszystkim odpoczynku, więc wykorzystajmy również ten czas na 
odpoczynek. No i tradycyjnie mokrego, tak jak tu, tylko nie z nieba, dyngusa, a niech nasi bliżsi zadbają o to, 
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żebyśmy byli mokrzy. Także jeszcze raz wszystkiego najlepszego, zdrowych, spokojnych, rodzinnych Świąt 
Wielkanocnych życzę wszystkim. 
 
Ad. 17 Zamknięcie posiedzenia.              
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad LXX sesji Rady Miejskiej w Rynie Przewodniczący Rady zamknął 
obrady. 
 

Protokołowała:                                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej w Rynie  

Katarzyna Jasionowska                                                                               Juliusz Brant 

              
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


